

PROGRAM

The Fifth Graduate Seminar on China

第五屆國際研究生“當代中國”研討班

January 7 – 10, 2009

Hong Kong



Organized by:

Universities Service Centre for China Studies and
CUHK-Chiang Ching-kuo Foundation Asia-Pacific Centre for Chinese Studies

PROGRAM

KEYNOTE LECTURES

Wednesday, January 7, 2009

8:30 am – 9:00 am, Cho Yiu Hall (大學行政樓祖堯堂)

OPENING REMARKS

王紹光 教授 **Prof. Shaoguang WANG**

Professor, Chairman of Government and Public Administration, CUHK

9:00 am – 10:00 am, Cho Yiu Hall (大學行政樓祖堯堂)

BOCD and China's Local Development

Dr. Pierre LANDRY

Associate Professor, Department of Political Science, Yale University

4:20 pm – 5:20 pm, Cho Yiu Hall (大學行政樓祖堯堂)

Rebuilding Government for the 21st Century: Can China Incrementally Reform the Public Sector?

黃佩華 博士 **Christine Wong (Ph.D.)**

Senior Research Fellow

Contemporary Chinese Studies School of Interdisciplinary and Area Studies and Said Business School, University of Oxford

Thursday, January 8, 2009

9:00 am – 10:00 am, Cho Yiu Hall (大學行政樓祖堯堂)

“文革研究方法雜談：被忽略了的非理性因素”

宋永毅 教授 **Prof. Yongyi SONG**

Associate Professor/Librarian, John F. Kennedy Memorial Library, California State University

4:00 pm – 5:00 pm, Cho Yiu Hall (大學行政樓祖堯堂)

當前中國社會階層分化的制度基礎

劉欣 教授 **Prof. Xin LIU**

Professor, Chairman of Department of sociology, Fudan University

Friday, January 9, 2009

9:00 am – 10:00 am, Cho Yiu Hall (大學行政樓祖堯堂)

Implications of China's Realist Approach to Soft Power and Cultural Security

Daniel C. Lynch, Ph.D.

Director, Politics and International Relations Ph.D. Program

Associate Professor, School of International Relations, University of Southern California

3:20 pm – 4:20 pm, Cho Yiu Hall (大學行政樓祖堯堂)

70年代

北島 人文學教授 **Prof. Bei Dao**

香港中文大學東亞研究中心

PROGRAM
Saturday, January 10, 2009

3:30 pm – 4:30 pm, Cho Yiu Hall (大學行政樓祖堯堂)

Human Rights Development in China

关信基 教授 Prof. Kuan Hsin Chi

Emeritus Professor of Government & Public Administration, CUHK

CHAIRS / DISCUSSANTS

AI Xiaoming (艾晓明), Professor, Department of Chinese, Sun Yat-sen University

Anthony SPIRES (安子杰), Assistant Professor, Department of Sociology, CUHK

CAI Yongshun (蔡永順), Assistant Professor of Social Science, Hong Kong University of Science & Technology

CHAN Kinman (陳建民), Associate Professor, Department of Sociology, CUHK

CHOW, Po Chung (周保松), Assistant Professor, Government and Public Administration, CUHK

Daniel Lynch, Associate Professor, School of International Relations, University of Southern California

Glenn SHIVE (夏龍), Professor, Director of the Hong Kong - America Center (HKAC)

Jean-Francois Huchet, Professor, Director of the French Centre for Research on Contemporary China

Jim Seymour (司馬晉), Professor, Honorary Senior Research Fellow, USC, CUHK

LI Che-lan (李芝蘭), Associate Professor, Public and Social Administration, City University of Hong Kong

LI Lianjiang (李連江), Professor, Government and Public Administration, CUHK

LIU Xin (劉欣), Professor, Chairman of Department of sociology, Fudan University

LUI Tai-lok (呂大樂), Associate Professor, Department of Sociology, CUHK

MA Jian Xiong (馬建雄), Assistant Professor, Division of Humanities, Hong Kong University of Science & Technology

Pierre LANDRY (李磊), Associate Professor of Political Science, Yale University

Simon Shen (沈旭暉), Research Assistant Professor, Hong Kong Institute of Asia-Pacific Studies, CUHK

SONG Yongyi(宋永毅), Associate Professor, John F. Kennedy Memorial Library, California State University

TSAO King Kwun (曹景鈞), Associate Professor, Government and Public Administration, CUHK

WANG Jianguyu (王江雨), Associate Professor, School of Law, CUHK

XIAO Jin (蕭今), Assistant Director, USC, CUHK

ZHANG, Junsen (張俊森), Professor, Department of Economics, CUHK

PROGRAM

PROGRAMME

<u>Conference Venues</u> 會議地點	
Cho Yiu Hall	Cho Yiu Conference Hall, Chan Kwan Tung Bldg (大學行政樓祖堯堂)
USC	Universities Service Center for China Studies, 8/F Ting Ka Ping Building (中國研究服務中心, 田家炳樓八樓)
Lunch (Jan 7-10, 2009)	Luk Ming Room, Benjamin Franklin Centre Staff Canteen 范克廉樓職員膳堂 鹿鳴廳

Wednesday, January 7, 2009

8:15 am – 8:30 am	
Venue: Cho Yiu Hall	
REGISTRATION	
8:30 am – 9:00 am	
OPENING REMARKS	
王紹光 Chairman of Government and Public Administration	
9:00 am – 10:00 am	
KEYNOTE LECTURE	
Dr. Pierre LANDRY— BOCD and China's Local Development	
Chair: 蕭今	
10:00 am – 10:30 am	
Group Photo (Outside Main Library)	
10:30 am – 10:45 am	
Tea Break (Cho Yiu Hall)	
10:45 am – 12:15 pm PANEL	
Venue: Cho Yiu Hall	
群众运动与法律维权	
Chair: 王江雨	
李欣儒, 国立台湾大学 鑲嵌在黨國體制中的工會—中國與越南的比較分析	
王海琴, 西南政法大學 中国基层信访问题研究报告	
朱涛, 北京大學 社会转型与法院行为方式的转变	
12:15 pm – 2:00 pm	
Lunch	
2:00 pm – 4:00 pm CONCURRENT PANEL	
Venue: Cho Yiu Hall	Venue: USC
History and identity	社会群体、意识及文学表达
Chair: Daniel Lynch	Chair: 艾晓明
M. Dujon Johnson, TW Institute of Mainland China Studies National Sun Yat-sen University Taiwan: A Legal Perspective	陈瑜, 中山大学 文革后妓女题材作品复兴策略研究--以 1979-1989年《茶花女》小说为例

PROGRAM

Matthew Brazil, University of Sydney The Darkest Red Corner: Notes on Researching the History of Chinese Communist Intelligence Work	杨智, 南京大學 现代性缺失与模式化建构-- “社会主义教育剧” 现象研究
Chang Cheng, University of California, San Diego “Huijia” (To Return Home) The origins of the “forcible screening” for “voluntary repatriation” of Chinese POWs during the Korean War	Qingbo Xu-Susiluoto, University of Helsinki Dead-end Rebellion: Chinese women's autobiographical writing in the 1990s
藤原裕子, Keio University Model Propaganda by the Chinese Communist Party--Example of Dazhai	Kevin Carrico, Cornell University The State Religion of National Culture
4:00 pm – 4:20 pm	
Tea Break (Cho Yiu Hall)	
4:20 pm – 5:20 pm	
Venue: Cho Yiu Hall	
KEYNOTE LECTURE	
黄佩华--Rebuilding Government for the 21st Century:Can China Incrementally Reform the Public Sector?	
Chair: 张俊森	
Session Adjourns	

Thursday, January 8, 2009

9:00 am – 10:00 am	
Venue: Cho Yiu Hall	
KEYNOTE LECTURE	
宋永毅—文革研究方法杂谈：被忽略了的非理性因素	
Chair: 周保松	
10:00 am – 10:20 am	
Tea Break (Cho Yiu Hall)	
10:20 am – 12:20 am CONCURRENT PANEL	
Venue: USC	Venue: Cho Yiu Hall
China's foreign policy and relations with Neighboring countries	中共的社会动员与治理
Chair: Simon Shen	Chair: 宋永毅
Ali Ghulam, Monash University China and Pakistan: A Model Relationship	王英, 中国人民大學 身份的迷局：抗美援朝与思想改造
Li Hak Yin, University of Nottingham The rise of China and the discrepancy of Chinese foreign policy	张宏卿, 上海師範大學 “革命下乡”：农民性格与中共的农村动员模式 1929~1959
Leelo M. Umbaar, TW Institute of Mainland China Studies National Sun Yat-sen University Hu Jintao's Policy Toward Taiwan	周孜正, 华东师范大学 如何当家做主人? --试探建国初中共领导的无锡市工会的运作?
Joana Renee Carlson, Florida State University Ambiguous Identities in a Polarized Era	陶双宾, 沈阳師範大學 国家、社会与人生“宿命”：苦痛记忆的二元世界

PROGRAM

12:20 pm – 2:00 pm	
Lunch	
2:00 pm – 3:30 pm CONCURRENT PANEL	
Venue: USC	Venue: Cho Yiu Hall
Housing, property and stratification Chair: 刘欣	社会中的抗争、表达与参与 Chair: Anthony SPIRES
Xiaobin He, Stanford University Is a Housing Class Emerging?-Market Transition and Housing Stratification in Urban China 1988-2005	吕德文, 华中科技大学 治理“钉子户”--1981-2005年F县的农业税 费征收
吴同, 华东师范大学 依法维权中劳工的合作抵抗	廖林燕, 云南大学 千年白族村诺村妇女政治参与的传统与现代
Guilan Ann Weng, University of Washington Property Right Transition Implication to China's Urban Housing System	赵宏禧, 台湾大学 北京胡同的生与死?!--旧城改造与历史保存 之初探
3:30 pm – 4:00 pm	
Tea Break (Cho Yiu Hall)	
4:00 pm – 5:00 pm	
Venue: Cho Yiu Hall	
KEYNOTE LECTURE 刘欣—当前中国社会阶层分化的制度基础 Chair: 吕大乐	
5:00 pm – 6:00 pm	
Tour of USC	
Session Adjourns	

Friday, January 9, 2009

9:00 am – 10:00 am	
Venue: Cho Yiu Hall	
KEYNOTE LECTURE Daniel Lynch – Implications of China's Realist Approach to Soft Power and Cultural Security Chair: Glenn SHIVE	
10:00 am – 10:15 am	
Tea Break (Cho Yiu Hall)	
10:15 am – 11:45 am CONCURRENT PANEL	
Venue: Cho Yiu Hall	Venue: USC
Social service and Health system reform Chair: King K. Tsao (曹景鈞)	医疗制度变迁 Chair: Jean-Francois Huchet
Andrew MacDonald, Oxford University The Well Ran Dry: Social Service Provision in China after the 2002 Fee Reforms	郭亮, 华中科技大学 “钟摆型”的国家--计划生育三十年
Jennifer M. Choo, University of California, Berkeley Department of Sociology The Development of the Residential Housing	王胜, 首都师范大学 集体化时期农村合作医疗制度评析

PROGRAM

Market in Urban China, 1980-2008	
Lu Wei, University of Paris 7 Denis-Diderot The hospital reform in the region of Suqian, Jiangsu Province--one decision, various reactions	袁艳霞, 武汉大学 我国医疗价格规制悖论与利益集团研究--基 于医疗市场“水床效应”的视角
11:45 pm – 1:30 pm	
Lunch	
1:30 pm – 3:00 pm CONCURRENT PANEL	
Venue: Cho Yiu Hall Rural issues and local governance Chair: 李连江	Venue: USC 人力资本、劳动市场与收入 Chair: 萧今
劉握宇, The University of Iowa Land Reform and the Construction of CCP's Political Power in Rural China: Taking the Example of North Jiangsu Province	范皑皑, 北京大學 高等教育毕业生过度教育的范围和收入影响 研究
MA Li, Cornell University Institutional Closure, Segmentation and Pathways of Assimilation: Rural Migrants in China's Cities	田艳芳, 中国社会科学院 2004 年中国城镇劳动力市场性别工资差异 研究
Anna Ahlers, Tuebingen University “Building a New Socialist Countryside” in China - Empty kouhao or sustainable solution to the threefold rural problem	王甫勤, 復旦大學 人力资本、劳动力市场分割与收入分配
3:00 pm – 3:20 pm	
Tea Break (Cho Yiu Hall)	
3:20 pm – 4:20 pm	
Venue: Cho Yiu Hall KEYNOTE LECTURE 北島—70 年代 Chair: 宋永毅	
4:20 pm – 6:00 pm	
Venue: USC DOCUMENTARY SCREENING	
《开往家乡的列车》(THE TRAIN TO MY HOME TOWN) 导演、采访、拍摄: 艾晓明 Director and Camera: Ai Xiaoming 剪辑: 胡杰 艾晓明 Editors: Hu Jie, Ai Xiaoming 62 分钟/2008.6.22 62Minutes/2008.6.22 中英字幕 Chinese & English Subtitles	
Session Adjourns	

PROGRAM

Saturday, January 10, 2009

9:00 am – 10:30 am CONCURRENT PANEL	
Venue: USC Industrialization and development Chair: 李芝兰	Venue: Cho Yiu Hall 乡村社会 Chair: 马健雄
胡凌, 香港大學 中国互联网治理中的网站与内容服务提供商: 现状与问题	万能, 南开大學 1978年以来中国农民的阶层分化: 回顾与反思
Sarah Eaton, University of Toronto The Politics of Staying in the Market: Mapping China's Commanding Heights Industrial Policies	黄家亮, 中国人民大学 乡土场域中的信任逻辑与合作理性: 定县翟城村个案研究
Anja Lahtinen, University of Helsinki China's Western Region Development: Governance Matters in Qinghai Province	贺青梅, 华中师范大学 稻作区生产合作组织的形成逻辑--以荆门市贺集村和白杨村为个案
10:30 am – 10:45 am	
Tea Break (USC)	Tea Break (Cho Yiu Hall)
10:45 am – 12:15 pm CONCURRENT PANEL	
Venue: USC Participation and local governance Chair: 蔡永顺	Venue: Cho Yiu Hall 国家、社会与公民 Chair: 陈健民
涂明君, 日本爱知大学 革命中国兴起过程中的程式化与反程序	周秀平, 中国人民大学 同归殊途: 变迁背景下80代的生命历程
Wang Chao, The University of British Columbia Dispute Resolution in China's Government Procurement: Independent Review Body vs. Judiciary	陈文, 同济大学 中国改革进程中的公民自主政治参与的现实考察
Margaret Boittin, UC Berkeley Political Science, and Stanford Law School (Joint JD/PhD) Sex in the Post-Communist City: The Local Enforcement of Prostitution Regulations in China	陳奕伶, 国立政治大学 中国大陆基层社区‘属地化’政策与‘委托-代理关系’的变化
12:15 pm – 1:45 pm	
Lunch	
1:45 pm – 3:15 pm	
Venue: Cho Yiu Hall Developmental issues, global warming and China's policy Chair: Jim Seymour	
Jihyeon Jeong, University of California, San Diego North Korea and China: the Politics of Trade and Investment	
施奕任, 台湾政治大學 中国对全球暖化问题的因应--环境政治学的观点	

PROGRAM

Ran Ran, Duisburg-Essen University, Germany System Analysis of Environmental Policies Implementation at local levels of China
3:15 pm – 3:30 pm
Tea Break (Cho Yiu Hall)
3:30 pm – 4:30 pm
Venue: Cho Yiu Hall
KEYNOTE LECTURE 关信基—Human Rights Development in China Chair: King K. Tsao (曹景鈞)
4:30 pm – 5:00 pm
CLOSING REMARKS Xiao Jin (萧今)

PROGRAM

LIST OF PARTICIPANTS

Keynote Speakers**王紹光 (Wang Shaoguang)**

Dr. WANG Shaoguang is Chairperson and Professor of Department of Government and Public Administration, CUHK, and the Director of the Universities Service Centre for China Studies. He is also a Changjiang Professor in the School of Public Policy and Management at Tsinghua University, non-official member of the HKSAR's Commission on Strategic Development, and chief editor of *The China Review*, an interdisciplinary journal on greater China. He taught at Yale University in the United States from 1990 to 2000. His research interests include political economy, comparative politics, fiscal politics, democratization, and economic and political development in former socialist countries and East Asian countries. In addition, he has contributed to numerous edited volumes and journals.

wangshaoguang@cuhk.edu.hk**Pierre Landry (李磊)**

Dr. Pierre Landry is Associate Professor of Political Science at Yale University. He is also a Research Fellow at the Research Center for the Study of Contemporary China at Peking University. His undergraduate training was in Economics and Law at Sciences Po in Paris,, he received his Ph.D in Political Science at the University of Michigan. He is also an alumnus of the Hopkins-Nanjing program and taught in the Yale-Peking university joint undergraduate program in 2007. His research interests focus on Chinese politics, comparative local government, quantitative comparative analysis and survey research. His recent articles have appeared in *Political Analysis* and *The China Quarterly*. He is a consultant at our Universities Service Centre for China Studies where he participates in the development of the Barometer on China's Development (BOCD), a project which aims to build a multidimensional GIS database of county and city development in China. Dr. Landry's research has focused on the political management of cadres in China, looking at both the CCP's Formal and Informal channels control over local elites. He published a book *Authoritarianism and Decentralization: The Party and Local Elites in Post-Deng China*, by Cambridge University Press (2008). He is currently researching a book manuscript on the development of legal institutions in china, tentatively titled "Nurturing fragile institutions".

pierre.landry@yale.edu**黃佩華 (Christine Wong)**

黃博士是英國牛津大學當代中國研究中心及賽德商學院高級研究學者。黃博士于麻省理工學院取得經濟學士學位，於伯克利加州大學取得經濟博士學位。在加入牛津大學前，黃博士曾為華盛頓大學亨利傑克遜國際研究院亨利傑克遜教授（2000-07），世界銀行高級經濟學家，亞洲開發銀行（馬尼拉）人駐行學者，曾任教於聖克魯斯加州大學，伯克利加州大學，及 Mount Holyoke College (Massachusetts)。黃博士專研中國財政及公共服務改革，題目包括中國經濟改革、財政改革、農村工業化和中央地方聯繫。最近出版著作有（與舒繡文教授合著） *Paying for Progress in China: Public Finance, Human Welfare and Changing Patterns of Inequality* (Routledge, 2007) 及多份世界銀行出版的中國財政政策研究報告，包括《改善農村公共服務》(中信, 2008); *China: Improving Rural Public Finance for the Harmonious Society* (2007); *Reforming Intergovernmental Finance in China: a Study of the*

PROGRAM

Northeast (2007); 及《深化事業單位改革，改善公共服務提供》(中信，2005)。黃博士其它主要出版書籍有《中國：國家發展與地方財政》，Financing Local Government in the People's Republic of China；及與 C. Heady, W. Woo 合著之 Fiscal Management and Economic Reform in the People's Republic of China。

christine.wong@sbs.ox.ac.uk

宋永毅 (SONG Yongyi)

宋永毅教授現任美國加州州立大學洛杉磯分校圖書館的技術服務和收藏部主任。他從 1995 年起任職於美國圖書館和東亞研究界，並榮獲多項獎勵和榮譽：2006 他獲得「美國視覺藝術家協會」頒發的「言論自由捍衛者獎」；2005 年獲得美圖書館協會的年度「勇氣獎」；2004 年獲得美國 Syracuse 大學資訊學院的「21 世紀全國圖書館館員獎」。他在 2002 年登入英國劍橋出版的“Who is Who in the 21st Century”，以及 2005-2009 年度美國的“Who is Who in America”。爲了向中國的當代歷史負責，1998 年以來，宋永毅組織了一批美籍華裔的圖書館館員和教授組成了「文化大革命光盤/網絡數據庫」編委會，開始了這一里程碑式的圖書檔案工程。爲搶救歷史檔案，宋永毅和他的夥伴們走遍了全世界的亞洲圖書館，并訪問了人數衆多的私人收藏家，收集文化大革命的文獻資料。這套「文化大革命光盤/網絡數據庫」終於由我們中國研究服務中心委托香港中文大學出版社于 2001 年出版。其間也有前中心主任關信基教授、助理主任熊景明的遠見和支持。現在，他又和他的夥伴們一起在我們中心的支持下進行「1957 年反右運動光盤/網絡數據庫」的編撰工作，他的努力讓當代和後人可以更接近真實地瞭解中國社會變遷中的一段不能越過、也不能忘卻的歷史過程。宋永毅近年來發表了大量有關文革的中英文著作：他與人合著的英文版《中國文化大革命大辭典》已經於 2006 年問世。

ysong2@exchange.calstatela.edu

劉欣 (LIU Xin)

Dr. LIU Xin is Professor and Chairman of Department of sociology, Fudan University. He received his Ph.D from the Chinese University of Hong Kong in 2005. His areas of studies concern China's economic reform and changes in class structure, the emerging middle classes and their social attitudes, housing inequality, distributive justice, and quantitative research methods. He is currently the chief expert of the major research project “Social Stratification in Contemporary China” funded by Social Science Foundation of Ministry of Education of PRC (2008-2012), investigator of "Social Stratification and Distributive Justice" founded by National Social Science Foundation of China (2007-2009), and "The Institutional Basis of Social Justice in Contemporary China" sponsored by Shanghai Pujiang Programs (2006-2008). Dr. Liu is an outstanding young scholar and his contribution to understanding of the structure and mechanisms of social stratification in contemporary China is based on his continuous efforts of getting to know everyday issues by investigation. His recent publications include "Institutional Basis of Social Stratification in Transitional China."(in Creating Wealth and Poverty in Post-Socialist China. ed. by D. Davis and F. Wang. Stanford University Press. 2008); 《中國城市的階層結構與中產階層的定位》(《社會學研究》2007年第6期); “A Power Generation Explanation of the Mechanism of Social Stratification in Contemporary China”(Social Sciences in China, English edition,2006,Autumn Issue); “Strata consciousness in transition-era urban China”(Social Sciences in China, English edition, 2002, Spring Issue). Professor Liu is honored with “New Century Excellent Talent in University” by Ministry of Education of PRC.

liuxin@fudan.edu.cn

PROGRAM

Daniel Lynch

Dr. Daniel Lynch (Ph.D from University of Michigan) is Associate Professor of International Relations at the University of Southern California. Lynch currently is devoting most of his research energies to a long-term project examining how Chinese political and intellectual elites expect China will, or should, change in the years leading up to 2030. His broader research interests include the international relations of East and Southeast Asia; the domestic politics and foreign policies of China, Taiwan, and Thailand; comparative state-society relations; democratization; and state socialization into international society. Lynch is the author of two books: “Rising China and Asian Democratization” (Stanford, 2006) and “After the Propaganda State” (Stanford, 1999). His scholarly articles have appeared in such journals as the “International Studies Quarterly” and “The China Quarterly”. Lynch currently serves as Director of the USC Politics and International Relations Ph.D. Program and he is a member of the USC US-China Institute's governing Executive Committee.

dlynch@usc.edu

北島

北島，1949 年生于北京，做过建筑工人、编辑和自由撰稿人。和朋友于 1978 年在北京创办文学杂志《今天》，一直担任主编至今。自 1987 年起，在欧美多所大学教书或任驻校作家，现在香港中文大学任讲座教授。其作品被译成 30 多种文字，获得多种国际文学奖及荣誉，包括美国文学艺术院荣誉院士。近年用中文出版的诗有诗集《零度以上的风景》《开锁》和散文随笔集《蓝房子》、《午夜之门》、《时间的玫瑰》和《青灯》等。

ceas@cuhk.edu.hk

關信基 (Kuan Hsin-chi)

Dr. Kuan Hsin-chi is Emeritus Professor of Government and Public Administration, CUHK. In 2005, he was elected to become an Academician (the first Chinese academician) of the Pontifical Academy of Social Sciences at the Vatican in Rome. Professor Kuan is a member of the Academic Advisory Committee, the Institute of Political Science, Academia Sinica, Taiwan, and a member of the Board of Governors of Caritas Francis Hsu College, Hong Kong. He also serves as a member of the Hong Kong Catholic Board of Education and of the Board of the Holy Spirit Study Centre, Catholic Diocese of Hong Kong.

Dr.Kuan specializes in the study of political culture and development. He is co-author of several books, including *The Ethos of the Hong Kong Chinese* (Chinese University Press, 1988), *The 1995 Legislative Council Elections in Hong Kong* (Hong Kong Institute of Asia-Pacific Studies, 1996), and *Power Transfer and Electoral Politics: The First SAR Legislative Election in Hong Kong* (Chinese University Press, 1999).

kuanhsinchi@gmail.com

PROGRAM

Chairs/Discussants

Name	Affiliation	Email Address
AI Xiaoming (艾晓明)	Sun Yat-sen University	xiaomai05@gmail.com
Anthony SPIRES (安子杰)	The Chinese University of Hong Kong	ajspires@cuhk.edu.hk
CAI Yongshun (蔡永順)	Hong Kong University of Science & Technology	socai@ust.hk
CHAN Kinman (陳建民)	The Chinese University of Hong Kong	kmchan@cuhk.edu.hk
CHOW, Po Chung (周保松)	The Chinese University of Hong Kong	p.c.chow@cuhk.edu.hk
Daniel Lynch	University of Southern California	dlynch@usc.edu
Glenn SHIVE (夏龍)	Hong Kong - America Center (HKAC)	glennshive@cuhk.edu.hk
Jean-Francois Huchet	French Centre for Research on Contemporary China	jfhuchet@cefc.com.hk
Jim Seymour (司馬晉)	The Chinese University of Hong Kong	seymour@columbia.edu
LI Che-lan (李芝蘭)	City University of Hong Kong	salcli@cityu.edu.hk
LI Lianjiang (李連江)	The Chinese University of Hong Kong	lianli@cuhk.edu.hk
LIU Xin (劉欣)	Fudan University	liuxin@fudan.edu.cn
LUI Tai-lok (呂大樂)	The Chinese University of Hong Kong	tailoklui@gmail.com
MA Jian Xiong (馬建雄)	Hong Kong University of Science & Technology	hmjxm@ust.hk
Pierre LANDRY (李磊)	Yale University	pierre.landry@yale.edu
Simon Shen (沈旭暉)	The Chinese University of Hong Kong	simonshen@cuhk.edu.hk
SONG Yongyi(宋永毅)	California State University	ysong2@exchange.calstatela.edu
TSAO King Kwun (曹景鈞)	The Chinese University of Hong Kong	kingktsao@cuhk.edu.hk
WANG Jiangyu (王江雨)	The Chinese University of Hong Kong	jywang@cuhk.edu.hk
XIAO Jin (蕭今)	The Chinese University of Hong Kong	xiaojin@cuhk.edu.hk
ZHANG, Junsen (張俊森)	The Chinese University of Hong Kong	jszhang@cuhk.edu.hk

Presenters

Name	Affiliation	Email Address
LI Xin Ru (李欣儒)	國立臺灣大學	d94322002@ntu.edu.tw
WANG Hai Qin (王海琴)	西南政法大學	haimao119@gmail.com
ZHU Tao (朱濤)	北京大學	jutor123@gmail.com
M. Dujon JOHNSON	Sun Yat-sen University	mdujon@gmail.com

PROGRAM

CHEN Yu (陳瑜)	中山大學	tracychen97@hotmail.com
Matthew BRAZIL	University of Sydney	matt.brazil@intel.com
YANG Zhi (楊智)	南京大學	yangzhi0982@sina.com
CHANG Cheng David	University of California	davidchangcheng@gmail.com
Qingbo Xu-Susiluoto	University of Helsinki	qingbo.xu-susiluoto@helsinki.fi
Yuko FUJIWARA (藤原裕子)	Keio University	yukofujiwara@gmail.com
Kevin CARRICO	Cornell University	kjc83@cornell.edu
ALI Ghulam	Monash University	ghulamali74@yahoo.com
WANG Ying (王英)	中國人民大學	dandewy@yahoo.com.cn
Jihyeon JEONG	University of California	jeong171@gmail.com
ZHANG Hongqing (張宏卿)	上海師範大學	hongqzhang1970@yahoo.cn
LI Hak Yin	University of Nottingham	ldxhyl@nottingham.ac.uk
ZHOU Zi Zheng (周孜正)	華東師範大學	zzz7676@sina.com
Leelo M. Umbsaar	Sun Yat-sen University	mdujon@gmail.com
Tao Shuangbin (陶双宾)	瀋陽師範大學	taoshuangbin@126.com
Joana Renee Carlson	Florida State University	jrc02k@yahoo.com
HE Xiaobin	Stanford University	binbinhe@stanford.edu
LU De Wen (呂德文)	華中科技大學	dugu_jiubai@163.com
LIAO Lin Yan (廖林燕)	雲南大學	liaolyan@sina.com
Guilan Ann WENG	University of Washington	wengguilan@gmail.com
ZHAO Hong Xi (趙宏禧)	臺灣大學	d91544005@ntu.edu.tw
Andrew MacDonald	Oxford University	andrew.macdonald2@politics.ox.ac.uk
GUO Liang (郭亮)	華中科技大學	guoliang2002002@sina.com
Jennifer M. CHOO	University of California	myungwon2004@gmail.com
WANG Sheng (王勝)	首都師範大學	wangsheng951130@126.com
LU Wei	University of Paris 7 Denis-Dederot	luwei@hotmail.fr
YUAN Yanxia (袁豔霞)	武漢大學	yuanyanxia1978@163.com
LIU Woyu (劉握宇)	The University of Iowa	woyu-liu@uiowa.edu
FAN Ai Ai (範皚皚)	北京大學	ai.ai.fan@hotmail.com
MA Li	Cornell University	lm259@cornell.edu
TIAN Yan Fang (田豔芳)	中國社會科學院	tyf5945@yahoo.com.cn
Anna AHLERS	Tuebingen University	anna.ahlers@uni-tuebingen.de
WANG Fu Qin (王甫勤)	復旦大學	071045001@fudan.edu.cn
WU Tong (吳同)	華東師範大學	tongwu8000@hotmail.com
HU Ling (胡凌)	香港大學	hulingpku@gmail.com

PROGRAM

WAN Neng (萬能)	南開大學	wanneng20000@gmail.com
Sarah EATON (伊賽仁)	University of Toronto	sarah.eaton@utoronto.ca
HUANG Jialiang (黃家亮)	中國人民大學	hjl340@126.com
Anja Lahtinen	University of Helsinki	anja.lahtinen@gmail.com
HE Qingmei (賀青梅)	華中師範大學	heqingmei201@yahoo.com.cn
TU Ming Jun (塗明君)	日本愛知大學	ructumj@hotmail.com
ZHOU Xiu Ping (周秀平)	中國人民大學	fzzhouxp@hotmail.com
WANG Chao	The University of British Columbia (UBC)	chaowang@interchange.ubc.ca
CHEN Wen (陳文)	同濟大學	chenwen1122@163.com
Margaret BOITTIN	UC Berkeley Political Science, and Stanford Law School (Joint JD/PhD)	boittin@gmail.com
CHEN Yi Ling (陳奕伶)	國立政治大學	porkhome@gmail.com
SHIH Yi-Jen (施奕任)	臺灣政治大學	yjshih@gate.sinica.edu.tw
RAN Ran	Duisburg-Essen University	rrzwd@hotmail.com